
  

 

 

Ishøj Skole   Den 04.10.2023 

    lh/sus 

 

 

     

 

Der afholdes Skolebestyrelsesmøde tirsdag 10.10.2023 kl. 17.30 i personalerummet. 

 

 

Referent:  

 

Dirigent:  

 

Fraværende:  

 

Anja Mikolajek 

 

Camilla Ankerkilde 

 

Peter Bjerge 

Dagsorden: 

 

 

 

1229 

Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet den  

29/8 - 2023 

a. Referat er vedlagt som bilag 

 

 

1230 

Orientering fra ledelse i skole og sfo (orientering) 10 min. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

 

Lars Halmø orienterede om 

følgende: 

• Den internationale læ-

sedag. 

• Ny ansættelse/opsi-

gelse. 

• Samarbejde med Kø-

benhavns Professions-

skole. 

• Personaleturen. 

• Kommunens lederdag. 

• Motionsdagen. 

• Der arbejdes meget 

med eleverne i flere 

klasser. 

 

Katja Carstensen orienterede 

om følgende: 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1231 

Nyt fra Ishøj Skoleforum (orientering) 10 min.  

a. Der har den 28/9-23 været møde i Ishøj Skoleforum 

 

 

 

 

 

 

 

1232 

Strategi og handleplan for den Fælles aftenklub (drøftelse 

og beslutning) 20 min.  

a. Der er udarbejdet et udkast til strategi og handleplan for 

den fælles aftenklub  

b. Udarbejdelse af høringssvar til strategi og handleplan 

for den fælles aftenklub udarbejdes 

c. Der er også udarbejdet en ”Strategi for Stærke fælles-

skaber for alle børn og unge”. Drøftelse og udarbejdelse 

af høringssvar til denne strategi tager vi på skolebesty-

relsesmødet den 14/11 

d. Høringsbrev samt udkast til ”Strategi og handleplan for 

den fælles aftenklub” er vedlagt 
 

 

1233 

Tilsyn med ”princip for brugen af digitale medier” (drøf-

telse og beslutning) 20 min. 

a. Er der noget skolebestyrelsen ønsker en særlig tilbage-

melding på 

b. Gældende princip er vedlagt 

c. Hænger sammen med næste punkt på dagsorden (mo-

bilfri skole/undervisning og sfo) 

 

 

 

• Der arbejdes med 

kulturen i personale-

gruppen, og der er til-

knyttet en arbejdsmil-

jøkonsulent fra 

BUPL. 

• Der er tilmeldt 10-13 

elever i efterårsferien 

i SFOen, hvor der 

skal arbejdes med et 

kartoffeltema. 

 

 

Jonas Kjeldgaard fortalte, at 

man kan mærke de mange 

forskellige ”kasketter”, når 

der skal noteres ting ned på 

papir. Der blev drøftet 

”Stærke fællesskaber” og 

”Fælles aftenklub”. Skolefo-

rum er ved at finde sin form. 

 

 

Høringssvaret blev udarbej-

det til strategi og handleplan 

for den fælles aftenklub. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Hvad er der af diskus-

sioner/udfordringer om 

skærme i de enkelte 

klasser ganske kort? 

• Hvor mange klasser 

afleverer pt. deres mo-

bil? 

• Holder aftalen i de en-

kelte klasser? 



  

 

 

 

 

 

 

 

1234 

Mobilfri skole/undervisning og sfo (drøftelse) 15 min.  

a. Skolebestyrelsens holdning til eventuel indførsel af mo-

bilfri skole/undervisning og sfo 

b. Fordele og ulemper 

c. Ideer til hvordan kan et evt. tiltag som mobilfri 

skole/undervisning og sfo implementeres 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1235 

Afgående og tilgående elever på Ishøj skole (orientering) 

10 min.  

a. Bilag vedr. afgående og tilgående elever i perioden 1/9-

22 til 31/8-23 er vedlagt 

 

 

 

• Hvordan er klassernes 

tilstand med hensyn til 

forbrug? 

• Hvornår begynder ele-

verne at gøre brug af 

sociale medier? 

 

 

• Fint tiltag og skolebe-

styrelsen bakker op om 

dette. 

• Elevrådet skal høres. 

• Aftale fælles indsam-

ling. 

• Undervisningen skal 

tilpasses derefter. 

• Det vil hjælpe meget i 

SFO 2. 

• ”Mit liv på nettet” 

fortsætter, hvor der er 

fokus på etik og digital 

dannelse. 

• Lars Halmøs inspirati-

onsoplæg var fint. 

• Ledelsen laver et op-

læg til skolebestyrel-

sen, og de kommer 

samtidig med en tilba-

gemelding på pkt. 

1233. Punktet kommer 

på dagsordenen igen, 

når elever og medar-

bejdere er kommet 

med deres input til det 

retningslinjer for ind-

dragelse af mobiltele-

foner i skole/sfo/un-

dervisning.   

 

 

Lars Halmø fremlagde bila-

get, der blev taget til efterret-

ning. 

 

 

 

 



  

 

1236 

Udvidelse af Ishøj Skole (orientering) 10 min.  

a. Seneste nyt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1237 

Kommunale budget for 2024 (orientering) 10 min.  

b. Hvilken betydning har det vedtagne kommunale budget 

for Ishøj Skole 

 

1238 

Skoleprognose 2023 – 2030 (orientering) 10 min.  

c. Orientering om skoleprognosen for 2023 – 2030 i Ishøj 

Kommune – særligt med henblik på Ishøj skole 
 

 

 

 

1239 

Personalesituationen på Ishøj Skole (orientering) 10 min.  

a. Ny lærer er startet – Katinka Puls 

b. Jacobinas barselsvikariet 

c. Carinas opsigelse 

d. Emils opsigelse 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Der er indkommet to tilbud, 

hvor Flex Modul er det billig-

ste. Men det er ca. fire millio-

ner dyrere, end hvad der er 

budgetteret med. Så man har 

tre muligheder: 

a. Forhandle prisen ned + 

tilføre midler. 

b. Bygger det der er mu-

ligt, for de midler som 

er afsat i budgettet. 

c. Sende projektet i ny 

udbudsrunde. 

Lars Halmø håber, at det en-

der med a-modellen, da vi 

skal have fremtidssikret sko-

lens behov. Tidsrammen 

kommer ikke til at holde. 

 

 

Der er ingen besparelser, der 

rammer Ishøj Skole. 

 

 

 

Lars Halmø orienterede om, 

at vi i årene fremover rundt 

regnet. ligger på det samme 

niveau som nu. 

 

 

. 

 

Lars Halmø orienterede om 

følgende: 

a. Katinka Puls er be-

gyndt på Ishøj Skole d. 

1/10-23. Hun er kom-

met godt fra start. 

b. Claus Rasmussen tager 

en del af hendes timer, 

indtil Bastian Morel- 

Skogstad begynder d. 

21/11-23. Herefter vil 

der være et overlap, 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1240 

Trafikudvalg (orientering) 10 min.  

a. Nyt eller andet 

 

 

1241 

Meddelelser fra (orientering) 10 min.  

a. Elevrådet 

b. Skolebestyrelsen 

c. Medarbejderne 

d. Byrådet/Børne- og Undervisningsudvalget 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

før Claus Rasmussen 

går fra. 

c. Carina Rohrbach har 

opsagt sin stilling, hun 

ønsker at arbejde med 

autister i en gruppe-

ordning. Der arbejdes 

på en midlertidig løs-

ning, og der er stil-

lingsopslag ude. 

d. Emil Engel har opsagt 

sin stilling, han ønsker 

at arbejde med unge i 

en døgninstitution. 

Kian Christensen dæk-

ker hans timer i 

SFOen, og Josefine 

Gunlack bliver ny 

klassepædagog i 2.a. 

 

 

Punktet udsættes til næste 

gang. 

 

 

 

a. 

Elevrådet har konstitueret 

sig: 

• Forkvinde er Lina 

Marvig 8.a 

• Næstformand er Vil-

lads Bohlbro 8.a 

IFE-repræsentanter er: 

• Zoé Stryhn 6.a, Villads 

Bohlbro 8.a & Lina 

Marvig 8.a 

SB-repræsentant er: 

• Victor Krolack 6.a og 

Villads Bohlbro 8.a 

Undervisningsmiljørepræsen-

tanter (UMR) er: 

• Emma Vig 7.a  og 

Lina Marvig 8.a. 

 

Tilbagemeldingen til skole-

bestyrelsen angående som-

merfesten er følgende: 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

• Der er mange små, det 

bliver lidt barnligt. 

• Boderne er ikke noget 

for de store. 

• Elevrådet vil gerne 

deltage i planlægnin-

gen næste år. 

b. 

• Der er 10.897 kr. i 

overskud efter som-

merfesten. 

• Skolebestyrelsen fore-

slår SFOen, at man får 

sat nogle billeder op af 

medarbejderne. 

• Årsberetningen er ikke 

glemt, den kommer. 

• Tak for endnu et fint 

skoleblad. 

 

c. 

• Med henblik på at ar-

bejd med medarbejder-

kulturen i sfoen er det 

spændende at arbejde 

med arbejdsmiljøkon-

sulenten fra BUPL. 

• Vi skal arbejde med 

”Low Arausal” 

d.18/11-23, hvor vi har 

pædagogiske lørdag.  

d. 

• Skoleforum har af-

holdt møde. 

• Budgettet er der blevet 

arbejdet meget med. 

Skoleområdet er ikke 

blevet ramt særlig me-

get. Familieklassen er 

blevet lukket ned, da 

den ikke blev brugt ret 

meget. Familieklassen 

er på Vejlebroskolen 

og Gildbroskolen 

 

 



  

1242 

Eventuelt 5 min 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1243 

Evaluering af skolebestyrelsesmødet 5 min. 

 

 

1244 

Lukket møde 

Se særskilt dagsorden 

 

Britt Kanstrup nævnte, at hun 

bliver indkaldt til bestyrel-

sesmøde på Ishøjgård. Hun 

har på det sidste møde efter-

lyst, hvad de ønsker at bruge 

hende til. 

 

 

 

 

 

Godt styret møde. 

 

 

 

Se referatet fra lukket møde. 

  

Kommende skolebestyrelsesmøder – skoleåret 23/24 

14/11, 9/1, 13/2, 12/3, 9/4, 14/5, 11/6 

 


